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Protokół Nr 15/2020 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 23 lipca 2020r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska 

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Stanisław Strąk i Skarbnik Miasta i Gminy 

Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie 

dokumentacji projektowej przebudowy dróg powiatowych, 

b. udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie 

dokumentacji projektowej zadania przebudowy drogi powiatowej Nr 0349T, 

c. zmian w budżecie Gminy na rok 2020, 

d. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035, 

e. zaciągnięcia kredytu. 

2. Zaopiniowanie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy 

za 2019r. 

3. Sprawy różne.  

 
Ad.1.a)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy    

            rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej 

przebudowy dróg powiatowych i poprosiła Burmistrza o informacje w sprawie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że dwa projekty uchwał o udzieleniu pomocy rzeczowej są 

takie same jak były podjęte na poprzedniej sesji tylko w tamtych uchwałach było błędnie użyte 

sformułowanie pomoc finansowa a powinno być, że udziela się pomocy rzeczowej. Regionalna 

Izba Obrachunkowa w ramach nadzoru zwróciła uwagę, że trzeba poprawić te uchwały i 

dlatego uchwala się je od nowa, a poprzednie się uchyla. Merytorycznie nic w tych uchwałach 

się nie zmienia. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej 

przebudowy dróg powiatowych w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej 

przebudowy dróg powiatowych. 
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Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie udzielenia  

            pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej 

zadania przebudowy drogi powiatowej Nr 0349T. Poinformowała, że wiadomo o co chodzi, bo 

było przed chwilą omawiane dlatego przystąpiła do wypracowania opinii o projekcie uchwały. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej 

przebudowy drogi powiatowej Nr 0349T  w związku z tym przewodnicząca komisji poddała 

pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie dokumentacji projektowej zadania 

przebudowy drogi powiatowej Nr 0349T. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2020 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy  

o omówienie proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa  się plan 

dochodów o kwotę 30 123 zł oraz zwiększa się plan wydatków o kwotę 210 123 zł. Omówił 

szczegółowo zmiany w dochodach budżetu określone  załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz 

zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków do projektu 

uchwały. Omówił również zmiany jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity wydatków 

na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2020 roku, w załączniku Nr 4 

zadania inwestycyjne roczne w 2020r., w załączniku Nr 5 – Plan przychodów i rozchodów 

budżetu w 2020r., w załączniku Nr 6 dochody i wydatki związane z realizacją zadań 

realizowanych na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu 

terytorialnego w 2020r. i w załączniku Nr 7 dotacje podmiotowe w 2020 roku. Różnica między 

wydatkami, a dochodami zostanie pokryta wolnymi środkami jako nadwyżki środków 

pieniężnych wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. 

Radna Renata Błaszczyk zapytała jakie są powody zdjęcia w dziale kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego kwoty 97.000 zł. 

Skarbnik Miasta i Gminy poinformował, że w tym dziale były planowane środki na Dni 

Pierzchnicy, dożynki ale w związku z odwołaniem tych imprez nie zostaną wydane, a są 

potrzebne w innych działach. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2020 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2020. 

 



3 

 

Ad.1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy omawianej przed chwilą oraz zmianami w budżecie wprowadzonymi 

zarządzeniami Burmistrza od ostatniej zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Omówił 

wprowadzane zmiany w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2020-2035 i 

w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2020-2024, które 

szczegółowo przedstawia objaśnienie do zmian w WPF stanowiącym załącznik Nr 3 do 

projektu uchwały.  

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2020-2035 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2020-2035. 

 

Ad.1.e)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  

            i zwróciła się do skarbnika o omówienie tematu. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że tak została podjęta 

uchwała budżetowa, która zakładała deficyt budżetu w wysokości 200 tys. zł, który będzie 

pokryty z kredytu oraz spłata wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek zostanie 

sfinansowana kredytem w kwocie 775 000 zł. Łącznie zaciąga się kredyt w wysokości 975 tys. 

zł. Kredyt zostanie pobrany w trybie przetargu. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu. 

 

Ad.2.Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji  zaopiniowanie sprawozdania z  

         wykonania budżetu gminy za 2019 rok. Poinformowała, że sprawozdanie finansowe i 

sprawozdanie z wykonania budżetu radni otrzymali odpowiedni wcześniej i pewnie się 

zapoznali. Zapytała czy jest potrzeba żeby skarbnik omawiał te dokumenty. 

 Radna Renata Błaszczyk wystąpiła żeby skarbnik omówił sprawozdanie w skrócie. 

Przewodnicząca komisji zwróciła się do Skarbnika o omówienie sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2019 rok. 
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Skarbnik Miasta i Gminy przedstawił zebranym sprawozdanie z wykonania budżetu 

gminy Pierzchnica za 2019 rok przekazane przez Wójta zarządzeniem Nr 147/2020 z dnia 18 

marca 2020r. Omówił  również sprawozdanie finansowe, na które składa się  rachunek zysków 

i strat jednostki, bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, bilans 

jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, zestawienie zmian w funduszu 

jednostki oraz informacji dodatkowej. 

Przewodnicząca komisji zapoznała członków komisji z uchwałą Nr 46/2020 IV Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 14 kwietnia 2020r. w 

sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pierzchnica za 2019 

rok. Regionalna Izba Obrachunkowa zaopiniowała pozytywnie przedłożone przez Burmistrza 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 rok. 

Poinformowała, że komisja rewizyjna  rozpatrywała sprawozdania z wykonania budżetu za 209 

rok oraz przeprowadziła kontrolę gospodarki finansowej i wypracowała wniosek o udzielenie 

absolutorium  Burmistrzowi Gminy Pierzchnica z tytułu wykonania budżetu gminy  za 2019 

rok, którym wnioskuje o udzielenie absolutorium. Przedstawiła brzmienie wniosku komisji 

rewizyjnej. 

Wniosek komisji rewizyjnej podlega zaopiniowaniu przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 

Uchwałą Nr 82/2020 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z 

dnia 6 lipca 2020r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Pierzchnicy w sprawie absolutorium. Przewodnicząca przedstawiła  brzmienie uchwały RIO.  

Członkowie komisji po dyskusji nie wnosili uwag do sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2019 rok w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie 

kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o sprawozdaniu finansowym i sprawozdaniu z  

wykonania budżetu gminy za 2019r. 

Na 6-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za było 6 

członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o sprawozdaniu finansowym i sprawozdaniu z  

wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

 

Ad.3.Sprawy różne. 

 Radny Jan Stęplowski wystąpił w sprawie punktu komunikacji w Chmielniku miał być 

uruchomiony od lipca i nadal jest nieczynny. Coś jest w tym temacie, bo mówi się, że ma być 

przeniesiony gdzie indziej, czy nie są to zagrywki żeby zlikwidować całkowicie ten punkt. 

 Burmistrz powiedział, że zostanie wystosowane pismo do starostwa żeby jak 

najszybciej został uruchomiony punkt komunikacji w Chmielniku ponieważ ludność oczekuje 

żeby uruchomić działanie punktu. 

 Przewodnicząca komisji podniosła problem funkcjonowania zakładu opieki zdrowotnej, 

ludzie mówią, że inne przychodnie są otwarte, a w Pierzchnicy nie można wejść do przychodni. 

Burmistrz powiedział, że będzie kierownik zakładu na sesji to udzieli wyjaśnień w tej kwestii. 

 Przewodnicząca komisji zapytała o utylizację folii po sianokiszonkach na jakim jest ta 

sprawa etapie. 

 Burmistrz poinformował, że gmina otrzymała dotację na utylizację folii. Ogłoszone 

zostało zapytanie ofertowe na suwanie odpadów z folii rolniczych, siatki i sznurka do owijania 
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balotów, opakowań po nawozach i typu Big Bag i jest problem, bo nikt nie zgłosił się. 

Powiedział, że szuka się podmiotu, który zajmie się tym. 

Radna Kamila Adamczyk zgłosiła, że koło świetlicy w Wierzbiu między krawężnikiem a 

jezdnią asfaltową wyrasta trawa i niszczy asfalt. Podkreśliła, że to świadczy o niewłaściwym 

wykonawstwie. 

Burmistrz powiedział, że na wykonanie drogi jest gwarancja i zostanie to sprawdzone. 

Radna Renata Błaszczyk zgłosiła, że mieszkańcy zgłaszają, że w Górkach jest 4 ha pola 

uprawiane przez pewnego rolnika, a jest tam 4 ha ostu, który niedługo zakwitnie i wysieje się. 

Powiedziała, że coś trzeba zrobić w tym kierunku żeby się to nie rozsiało. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                   Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                      Jadwiga Łopatowska 

 

 

 


